
  

Bestyrelsesmøde 

for afdeling 49 - Havnebo 

  

onsdag den 18.10.2023 kl. 17.00-19.00 

Sted: Østerled 30, kl. 

Deltagere: Jens, Kurt C, Kurt K, Freddie, Lene og Allan 

Afbud: 

Referant: Allan 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden for mødet onsdag d. 18.10.2023 

     Godkendt 

 

2. Godkendelse af referater fra mødet onsdag 09.08.2023  

     Godkendt 

 

3. Punkter der skal behandles på mødet: 

 

        

 ⁃ Krolfbane i græsplæne (Man kan få plastikrør med “propper”) 

                                   Vi mener krolfbanen skal stilles som forslag på 

afdelingsmøde. Evt. tage den med Østerbo’s kommende aktivitetsudvalg. 

 

 ⁃ Ny formand til januar. 

                                   Der skal på afdelingsmødet findes en ny formand til 

bestyrelsen, derudover skal der findes 3 menige medlemmer. 

 

 ⁃ Grønne områder (Synes vi det er blevet bedre efter der er taget 

kontakt til ansvarlige hos Østerbo)  



                                   Vi synes det har hjulpet lidt efter kontakt til Østerbo´s 

drift, men vi holder stadig øje med det fremadrettet. 

 

 ⁃ Lys i bede på p-plads, hvornår? 

                                  Vi forventer der kommer nye små lamper, som dem ved 

stien ved p-pladsen omkring september/oktober 2024. 

 

 ⁃ Hæk ved borde/bænke. 

                                  Vi forventer hækken ved terrassen bliver lavet her i 

oktober/november måned, efter aftale med Østerbo. 

 

 ⁃ Opslag i opgange, da der stadig er en del der ikke har adgang til 

pc ol. 

                                  Bestyrelsen anbefaler de beboere som ikke har adgang til 

pc eller lignende, at de henvender sig til Østerbo hvis de er fritaget for digital 

post. 

 

 ⁃ Petanque bane bagved blokken. 

                                  Petanque bane mener vi skal tages op som forslag på et 

afdelingsmøde, dog mener vi i bestyrelsen at det vil blive dyrt for afdelingen 

at etablere. 

 

 ⁃ Hvor mange timer er der blevet brugt på de grønne. 

                        Vi vil gerne vide hvad timeforbruget har været i vores 

afdeling ift. andre afdelinger, evt. på budgetmøde med inspektør. 

                                                     

 

4. Opfølgning på sager til og fra administrationen, herunder kommende og 

igangværende projekter: 

 

 Status på: 

 ⁃  

 ⁃  



 ⁃  

 ⁃        

            

                                                         

 

 

 

5. Årshjul 

 

 ⁃ Næste bestyrelsesmøde? 

                                Næste bestyrelsesmøde afholdes 13 december. 

 

 ⁃ Budgetmøde 

                                Budgetseminar afholdes 16 november på Østerbo. Hvis vi 

vil have yderligere info. aftales det med inspektør.                                

 

 

6. Eventuelt  

 

 

 

 


